
Szabó Bettina 

Szabó Bettina vagyok, a Vak Bottyán Gimná-

zium egykori diákja. Úgy érzem, sokat kö-

szönhetek a gimnáziumnak és az ott tanító 

tanároknak. A gimnázium lehetővé tette, 

hogy minden tantárgyból fejlődjek, 

hogy felkészüljek az emelt szintű érett-

ségire, hogy felvegyenek egy jó nevű 

egyetemre. Így kerültem a Budapesti 

Műszaki Egyetemre, majd ezután egy-

mást követték a jobbnál jobb lehetősé-

gek. Jelenleg informatikai tanácsadóként 

dolgozom egy amerikai szoftvercégnél.  


